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内容概要

　　《全国中考试题（含答案）荟萃》丛书已经连续出版了20年，畅销了20年，20年来该丛书得到了
广大应届初中毕业班师生的厚爱。
20年来我们始终坚持汇集信息、巩固知识、检验水平、提高能力、服务于毕业总复习的宗旨，力争把
每年的编写工作做得更好以报答广大读者的关爱。

　　《2008年全国中考试题（含答案）荟萃》丛书包括语文、数学、英语、物理、化学、政治及文科
综合、中考考场作文点睛、中考考场英语词法点睛、中考考场英语语法点睛共9册。
前6册收编了全国30省（含台湾省）、市该学科2008年的中考试题及答案；有的省市开考文科综合，有
的开考理科综合，这些试卷一并收编到书中；为体现各地命题意图、风格，我们在收编时尽量保持原
卷风貌。
后3册是对近年来中考中的专项考题进行提炼、分析、总结，帮助考生进行针对性地重点复习，提高
中考成绩。
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章节摘录

　　All children in the United States have to receive an education, but it doesnt mean they must get an education
in a school. Now lots of parents would n t like to send their children to school. Children who are taught at home
are called "homeschoolers". It is said that there are about 1.5 to 1.9 million homeschoolers in the United States,
about 4% of school-age children.　　Some parents would like to teach their children at home because they do not
believe that schools can teach the correct values（价值观）. Others believe they can provide a better education for
their children at home.　　Now there are many websites about home education. Many parents teach their
children at home and use the Internet to exchange（交流） ideas. It is interesting that homeschoolers often do
better in reading and math than those at school.　　It seems that getting home education is often more interesting
than going to a traditional school. But in fact, most parents dont have time or would n t like to teach their children
at home. So most children still get their education at school.
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编辑推荐

　　连续畅销21年；品牌图书，荣获全国优秀畅销书奖。
　　汇30省(含台湾)市中考试题之精粹；地域广、题型全；水平高、最权威。
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